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Protokół nr XXXIV/2021 

przebiegu XXXIV sesji Rady Powiatu w Śremie, 

przeprowadzonej w trybie zdalnym w piątek 26 listopada 2021 r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 10.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyli również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

2. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak. 

3. Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego w 

Śremie. 

4. Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. 

5. Mikołaj Kazimierczak Naczelnik wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Śremie. 

 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.    

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXXIV sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Powiedział, że na podstawie art. 32 ust. 2, pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920 ze zm.), w związku z art.15zzx ust.1 i 2 

ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 ze zm.),  przeprowadzimy w trybie zdalnym 

sesje. 

 

Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 ust. 

1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził (każdy Radny potwierdził swoją obecność wciskając 

przycisk kworum w systemie eSesja), że w sesji uczestniczy 17 Radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających w 2022 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdów obowiązujących w 2022 roku. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Powiatu Śremskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia gminie Książ Wlkp. pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych Rady Powiatu w Śremie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Śremskiego. 

13. Interpelacje i zapytania Radnych. 

14. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXXIII posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXXIII sesji z dnia 

29.10.2021 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (17 głosów za).  

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik (wideokonferencja) poinformowała, że sprawozdanie 

Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 29.10.2021 r. 

stanowiące załącznik nr 3 do protokołu wymaga uzupełnienia w pkt. 7. W dniu 17.11.2021 r. 

zawarto umowę na przekazanie dotacji celowej w kwocie 31.250 zł na zakup strojów dla Orkiestry 

Dętej OSP Książ Wlkp. oraz Chóru Consensus. Środki finansowe przekazano w dniu 24.11.2021 

r.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) odczytał uzupełnienie sprawozdania z 

działalności Zarządu Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do pana 

Starosty.   

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie statków lub innych obiektów pływających w 2022 roku. Poinformował, że projekt 

uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji budżetu przez Kierownik 
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Referatu Spraw Obywatelskich panią Izabelę Ratajczak więc otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały 

(opinie komisji i klubów do wszystkich podejmowanych uchwał stanowią załącznik nr 5 do 

protokołu). 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIV/251/2021 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie statków lub innych obiektów pływających w 2022 roku została podjęta przez 

Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdów w roku 2022. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Budżetu, przez pana Mikołaja Kazimierczaka Naczelnika Wydziału Komunikacji Starostwa 

Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIV/252/2021 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdów w roku 2022 została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów 

za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad 7. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Powiatu Śremskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2022 r. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu 

komisji oświaty przez Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich panią Izabelę Ratajczak więc 

otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radny Wojciech Świdurski (wideokonferencja) podziękował pani kierownik oraz całemu 

zespołowi, który przygotował program współpracy. Wyraził nadzieję, że jest on „przejrzysty” dla 

organizacji pożytku publicznego, które będą ubiegać się o środki finansowe z budżetu powiatu na 

dofinansowanie swojej działalności. Wyraził nadzieję, że przygotowany program pozwoli na 

optymalne wykorzystanie środków budżetowych przewidzianych na wsparcie działalności 

organizacji pożytku publicznego, z korzyścią dla mieszkańców naszego powiatu. Dodał, że 

program jest przygotowywany co roku i spełnia swoje zadanie.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIV/253/2021 w sprawie Rocznego programu współpracy Powiatu Śremskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2022 r. została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 

8 do protokołu. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia gminie Książ Wlkp. pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Budżetu przez panią Wioletę Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury Starostwa 

Powiatowego w Śremie więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 
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Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIV/254/2021 w sprawie udzielenia gminie Książ Wlkp. pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 

9 do protokołu. 

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił o przedstawienie autopoprawek.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła autopoprawki, które 

stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIV/255/2021 zmieniająca uchwałę budżetową na 2021 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymujący się,) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu 

śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) powiedziała, że Wieloletnią 

Prognozę Finansową trzeba dostosować do wprowadzonych zmian w budżecie powiatu. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 



 6  

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIV/256/2021 zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego 

została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych Rady Powiatu w 

Śremie. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszych posiedzeniach 

wszystkich komisji przez panią Dominikę Fornalik Sekretarz Powiatu więc otworzył dyskusję i 

poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radny Wojciech Zajler (wideokonferencja) powiedział, że rozumie iż wysokość ustalanych diet 

zależy od ilości mieszkańców zamieszkujących dany powiat stąd pytanie czy uchwała, którą rada 

proceduje zawiera maksymalną podwyżkę. Ponadto zapytał na jakim poziomie zostały określone 

wysokości diet w ościennych gminach, powiatach.  

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik (wideokonferencja) odpowiedziała, że stawki zostały 

przyjęte zgodnie z ustawą na poziomie maksymalnym. Nasz powiat jest jednym z pierwszych, 

który dokonuje zmian. Jak to będzie wyglądało w sąsiednich gminach, powiatach zależy między 

innymi od możliwości finansowych danego samorządu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że „w gminie Brodnica już została 

podjęta uchwała, nic nowego nie wniesiono. Wszystko jak idzie z klucza”. 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) powiedział, że ma uwagi do tego tematu. Podniesienie 

diet radnych oraz osób wykonujących różne funkcje w Radzie Powiatu, a także wynagrodzenie 

Starosty jest tematem drażliwym społecznie. Radny powiedział, że: „maksymalna dieta Radnego 

wynosi 2.684,13 zł w przypadku naszych radnych może wynosić 2.281,00 zł. Dieta szeregowego 

radnego w naszym powiecie wynosi ponad 900 zł. Nie jest to kwota mała, ale nie jest to żadne 

wynagrodzenie, wypłata tylko dieta czyli zwrot utraconego wynagrodzenia, ponieważ podczas 

posiedzeń radni nie mogą świadczyć pracy na rzecz naszych pracodawców. Wielu radnych 

korzysta z prywatnych telefonów, samochodów, e-maili. Ponadto uczestnicząc w różnych 

uroczystościach kupują z diet wiązanki kwiatów, gadżety na festyny itp. Kwota ta wystarcza na 

pokrycie ww. kosztów”. Podwyżka ta jest sprawą odgórną natomiast zakres tych podwyżek był 

szeroko omawiany na posiedzeniu komisji budżetu. Dodał, że nie zgadza się na zróżnicowanie 

podwyżek, ponieważ szeregowy radny otrzyma 35 % podwyżki co daje kwotę ok. 300 zł, a inni 

członkowie rady 40%, 65 %, 70%. Zdaniem radnego jeśli podwyżka ma być bilansująca to 

powinna być równa. Dodał, że nie wyraża zgody na zróżnicowanie kwot potrącenia za 

nieobecność. Szeregowy radny za nieobecność na jednej komisji będzie miał potrącone 20 % 

należnej diety, a członek Zarządu Powiatu 10 %. Co prawda przyjmuje wyjaśnienia pana Starosty, 

które otrzymał na posiedzeniach wczorajszych komisji, jednak nie zgadza się z nimi. Dodał, że 



 7  

niektóre komisje odbywają się w jednym dniu więc można utracić 60% diety.  Radny powiedział, 

że zdaje sobie sprawę z tego, że te podwyżki zostaną przegłosowane. Pomimo tego, że jego 

przeciwnicy polityczni powiedzą, że jest to działanie populistyczne zagłosuje przeciw. Ponadto 

jeśli podwyżki zostaną przegłosowane to 50 % wartości podwyżki będzie przekazywał na lokalne 

stowarzyszenia, kluby, instytucje. 

Jeżeli chodzi o podwyżkę wynagrodzenia starosty radny wstrzyma się od głosu, ponieważ uważa 

że najważniejsze osoby w gminie, powiecie nie powinny zarabiać mniej niż kierownicy, 

naczelnicy czy prezesi spółek podległych samorządowi. „Dlatego będąc przeciwko podwyżkom, 

ale jednocześnie chcąc zwrócić sprawiedliwość w ogólnej sprawie wstrzymam się w tamtym 

temacie od głosu”.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że nie był to drażliwy temat dla 

społeczeństwa kiedy posłowie, senatorowie, Prezydent  Rzeczypospolitej Polskiej otrzymywali 

podwyżki.  

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik (wideokonferencja) powiedziała, że radni nie są 

różnicowani ze względu na tą podwyżkę, ponieważ każdy radny otrzymuje wzrost o 60%. 

Natomiast są różnice ze względu na pełnione funkcje np. przewodniczący rady ma 

proporcjonalnie wyższą dietę od „zwykłego” radnego.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIV/257/2021 w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych Rady Powiatu w 

Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za, 1 przeciw) i stanowi załącznik nr 13 

do protokołu. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Śremskiego. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji 

budżetu przez panią Dominikę Fornalik Sekretarz Powiatu więc otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 
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Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIV/258/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Śremskiego została 

podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

Radni nie zgłosili głosów.     

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub informacje. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) powiedział, że bezpośrednio po sesji 

odbędzie się druga część posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 25.11. 

 

Radni nie zgłosili w tym punkcie więcej wniosków i informacji.  

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował Radnym za udział w zdalnych 

posiedzeniach komisji i sesji.  

 

Poinformował, że trafiło do wiadomości Rady Powiatu pismo złożone przez Związek 

Nauczycielstwa Polskiego do pana Starosty w sprawie podwyższenia dodatku motywacyjnego dla 

nauczycieli w szkołach podległych naszemu powiatowi. Poinformował , że z treścią pisma oraz 

udzieloną odpowiedzią radni mogą zapoznać się w biurze rady.  

 

Poinformował, że w podziękowaniu za wsparcie Powiat Śremski został uznany za Ambasadora 

Narodowego Dnia Zwycięskiego Dnia Powstania Wielkopolskiego 1918-1919. 

 

Poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 16.12 (czwartek) natomiast sesja 

odbędzie się 17.12 (piątek).    

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XXIV 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1027. 

  
 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak 


